
دوشنبه 16 خرداد 1390 - 08:02

نبايد با خشونت و ايجاد اختلاف مسائل را حل كنيم

رئيس مجلس در يادواره مرحوم حجتالاسلام والمسلمين ابوترابي و 1500 شهيد آزاده: نبايد با خشونت و ايجاد

اختلاف مسائل را حل كنيم .

رئيس مجلس در يادواره مرحوم حجتالاسلام والمسلمين ابوترابي و 1500 شهيد آزاده: نبايد با خشونت و ايجاد اختلاف مسائل را
حل كنيم .

سرويس سياسي ـ اجتماعي: &#171;مرحوم حجتالاسلام والمسلمين ابوترابي كه در بيت علم، فقاهت و شرف بزرگ شد نماد حسن
خلق در جامعه بود.»

به گزارش خبرنگار ما دكتر علي لاريجاني رئيس مجلس در يادواره سيد آزادگان حجتالاسلام والمسلمين ابوترابي و 1500 شهيد آزاده
با اعلام اين مطلب افزود: اگر ما بخواهيم در جامعه خوب عمل كنيم

و موفق باشيم، بايد نگاه ما به جامعه طبيبانه باشد نه اين كه با خشونت و ايجاد اختلاف مسائل را حل كنيم.

وي با اشاره به اين كه مرحوم ابوترابي اين ويژگي را داشت كه شاگرد امام(ره) باشد افزود: به خاطر شاگردي امام ايشان داراي فكر باز
بود و اهل جمود و تحجر نبود و دغدغه ايشان در قبل از پيروزي انقلاب رهايي كشور از دست نظام ستمشاهي بود و به همين خاطر

مبارزه كرد و به زندان رفت.

لاريجاني با اشاره به اين كه بصيرت داشتن با كتاب خواندن محض دست يافتني نيست، اضافه كرد: براي داشتن بصيرت بايد اهل
مبارزه و جهاد بود، بنابراين فرد يا ملتي كه اهل جهاد و مبارزه نباشد، اهل بصيرت هم نيست.

رئيس مجلس بيداري اسلامي را در كشورهاي منطقه ناشي از مجاهدتهاي امام و شاگردان دانست و اضافه كرد: آمريكا تصور ميكرد
كه با برخي اقدامهاي تاكتيكي ميتواند فضا را عوض كند، ولي بايد بدانند كه جوهر مردم تغيير كرده است و شما نميتوانيد آن را از

بين ببريد.

لاريجاني در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به اين كه رهبر معظم انقلاب بر رفق و مدارا تاكيد دارند، افزود: يكي از خصوصيات
برجسته مرحوم ابوترابي چه در قبل از پيروزي انقلاب و چه در دوران اسارت و بعد از آن، داشتن روحيه رفق و مدارا با مردم و حتي

زندانبانان خود بود.

وي با اعلام اين كه بسياري از بداخلاقيها در عالم سياست به دليل نداشتن روحيه رفق و مداراست گفت: برخي سايتها چنان به
جان هم ميافتند كه جاي تعجب دارد و اين در حالي است كه ما وظيفه نداريم اندروني افرادي را كه حتي ممكن است اشتباهاتي هم

داشته باشند، اينگونه تخريب كنيم.

براين كه زدن حرفهاي سخيف در جاهايي كه تخصص نداريم و باعث گمراهي ميشود، گناه بزرگ و با تاكيد  رئيس مجلس 
نابخشودني است، افزود: راهي كه امام(ره) به ما نشان داد فقه جواهري است و اگر ميخواهيم منحرف نشويم بايد از افرادي مثل

ابوترابيها استفاده كنيم، نه اين كه هركس هرچه به ذهنش رسيده بگويد و حاشيههاي جامعه را زياد كند.

لاريجاني با تاكيد بر اين كه قائمه انقلاب ما بر ولايت فقيه استوار است، افزود: همانگونه كه همه ما شاهديم، ولايت فقيه از ابتداي
پيروزي انقلاب كشور را در مقابل همه توطئهها و كجيها حفظ كرد و ما هم بايد همين راه را برويم.

وي در پايان گفت: اگر همه قبول كنند كه با تمسك به رهبري مشكلات حل ميشود جامعه هر روز پوياتر به مسير خودش ادامه
ميدهد.
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